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Z Obecního domu 

Příloha č. 2 kroniky obce Ludgeřovice za rok 2018 

Plesová sezona 2018 začala obecním bálem. 
Konal se 6. ledna v prostorách Obecního domu a tak jako i v minulých letech byl o 
něj velký zájem. Sál i vinárna byly zaplněny do posledního místečka. Byl už v pořadí 
šestnáctý v nepřetržité řadě od roku 2003, kdy obec objekt Obecního domu koupila 
od původních soukromých majitelů.  
Ples spolu zahájili starosta a místostarostka obce Mgr. Daniel Havlík a Ing. Alena 
Janošová. Starosta poděkoval velkému počtu sponzorů, kteří významně přispěli 
k tomu, že ceny do tradiční soutěže byly zajímavé a bylo jich hodně. Tak jako 
v minulých letech hrála výborná hudba TNT z Příbora. O občerstvení a večeři se 
starala restaurace pana Myslivce, v provozu bylo i „peklo“.  
Předtančení obstaral špičkový pár Petr Kupčík, Eliška Otáhalová, držitelé nejvyšší 
mezinárodní třídy ve standardních tancích a nejvyšší národní třídy v latinsko-amerických 
tancích. Reprezentují klub KST KD Hlučín. Jejich strhující předtančení odpovídalo té nejvyšší 
úrovni. Měli veliký úspěch. 

 V průběhu večera ještě vystoupila skupina „Dobrý ročník z Ludgeřovic“ pod vedením 
Mgr. Andrey Antoniové. Členové skupiny, už dávněji odrostlí ze školních let, byli 
přestrojeni na školáky s aktovkami na zádech a tak jako školáci vesele dováděli. Bylo 
to zajímavé a ještě nechtěně zpestřené tím, že se vystupujícím několik minut nedařilo 
spustit hudební doprovod. Přerostlí školáci tento čas využili a dováděli stejně jako 
skuteční školáci o přestávkách. Bylo to veselé vystoupení.   
Před půlnocí byl ještě jeden bod zajímavého doprovodného programu a to 
vystoupení skupiny „Saltatores Dance Company“ pod vedením MgA. Kláry Krejčířové 
z Ludgeřovic, která převedla i kankán - fotografovala V. Bortlíková.  
Návštěvníci plesu byli ve velké většině středního věku, dobře se bavili, pilně 
tancovali. Atmosféra v sále byla opravdu bálová. Byl to ples, jak má být.   
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Výroční členská schůze Klubu důchodců Ludgeřovice 
Konala se 17.1.2018 v sále Obecního domu. Klub má v současné době 172 členů, 
v sále bylo přítomno 132. Klub patří mezi největší spolky v naší obci. 
Schůzi zahájila předsedkyně klubu Mgr. Anežka Robenková. Vyřídila pozdrav od 
starosty obce Mgr. Daniela Havlíka, který chtěl na schůzi přijít, nestačil se však včas 
vrátit ze služební cesty v Praze. Telefonicky se omluvil a poděkoval Klubu za 
bohatou činnost pro seniory, popřál členům dobré zdraví a hodně zajímavých akcí 
v Klubu. 
Členové Klubu pak schválili program schůze, vyslechli zprávu o hospodaření Klubu, 
zprávu kontrolní komise, zprávu o akcích klubu v roce 2017, plán hospodaření v roce 
2018, plán akcí klubu v roce 2018, stanovení výše členských příspěvků, návrh na 
doplnění výboru Klubu o jednoho člena. Všechny tyto zprávy a návrhy schválili. 
Činnost Klubu byla v roce 2017 opravdu bohatá. Bylo to 21 akcí, z toho 11 v sále 
Obecního domu jako společenská setkání, přátelské večírky, vítání jara, oslava 
svátku matek, besedy, divadlo, jubilanti Klubu, oslava 20. výročí činnosti Klubu, 
vystoupení dua Kamelie, besedy, Mikuláš. Dále Klub pořádal 3 zájezdy, 2 letní 
slavnosti na moštárně místních zahrádkářů, dvakrát Bowling v Selském dvoře, 
vycházku, aktivně se účastnil soutěže ve vaření guláše na akci Den obce na hřišti TJ, 
účastnil se v Ostravě na náměstí akce „Zpíváme koledy“. Zejména akce v Obecním 
domě jsou členy velmi oblíbené, vždy mají nejméně 100 účastníků. 
V roce 2017 hospodařil Klub s vyrovnaným rozpočtem přes 300 tisíc Kč. Rozpočet 
byl proti předchozím rokům vyšší zejména kvůli akcím u příležitosti 20. výročí Klubu. 
V roce 2018 bude Klub hospodařit s vyrovnaným rozpočtem kolem 250 tisíc Kč, který 
počítá, stejně jako v minulých letech, s přispěním z rozpočtu obce. 
Po schválení všech dokumentů a krátké závěrečné diskusi následovala večeře, 
hudba, tanec. Byla to úspěšná a příjemná schůze. 
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Ples mladých 19.1.2018 
Ples organizovali Nikolas Thiel a další mladí z Ludgeřovic, jinak hráči florbalu, 
s podporou florbalového klubu FBC Hlučín. Jsou to už zkušení organizátoři, byl už to 
osmý ples mladých, který rok co rok v Ludgeřovicích organizovali. Ples přilákal mladé 
ze širokého okolí, od Ostravy až snad po Opavu. Plný byl v Obecním domě nejen sál, 
ale i vinárna a vypadalo to, že účastníků bylo ještě více, bylo jich plno v „pekle“, 
venku před Obecním domem i ve vstupní hale. Všichni byli mladí a až na výjimky byli 
oblečeni hezky, skutečně plesově. Jedním s účastníků byl i mladý voják české 
armády v uniformě, už s odznakem válečného veterána z mise v Afghánistánu. Hrála 
diskotéková hudba diskžokeje Korýše z Ostravy. Nechyběla tradiční soutěž o ceny. 
Tancovalo se pilně, zábava rozhodně nevázla, nálada byla výborná. Byl to vydařený 
ples. 
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Školní ples 20.1.2018 
Pořádala SRPDŠ při Základní a mateřské škole Ludgeřovice. Jsou to zkušení 
pořadatelé, ples byl perfektně připraven a pro účastníky bylo v Obecním domě 
svědomitě pečováno. V šatně byly krásné šatnářky, fungoval pojízdný bufet, 
„občerstvovací stanice“ ve vinárně a v „pekle“, hrála osvědčená hudba VIZE, 
připravena bohatá soutěž o ceny, večeře z restaurace pana Myslivce se podávala ve 
vinárně. Ples zahájil předseda SRPDŠ Ing. Pavel Borek, všechny přítomné pozdravil, 
poděkoval sponzorům a popřál dobrou zábavu. V doprovodném programu 
vystupovala skupina Travesty Ostrava s dost rozpustilým programem a před půlnocí 
bylo ještě jedno taneční vystoupení. Účastníci plesu byli ve většině rodiče žáků školy 
a také učitelé. Tancovalo se velmi pilně, vládla všeobecně bálová pohoda. Byl to 
vydařený ples. 
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Dětský maškarní ples MŠ Hlučínská 21.1.2018 
Bylo z toho v sále Obecního domu půvabné hemžení předškolních dětí, jejich rodičů 
a prarodičů. Maškarní ples byl pojat jako „karneval v cirkuse“.  Klaun Hopsalín se 
svými pomocníky řádně děti rozdováděli, byl na ně krásný pohled, ze kterého se 
jejich rodiče pochopitelně těšili. Bylo to příjemné odpoledne pro celé rodiny. 
Na dobré přípravě celé akce se především podílelo všech šest zaměstnankyň školky 
(ředitelka, učitelky i ty další), s nimi pak řada rodičů a prarodičů dětí, které do školky 
chodí. Připravili také mimořádně bohatě zásobený samoobslužný bufet a soutěž o 
spoustu hraček. Patří jim za to velké uznání. 
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Farní ples 27.1.2018 
Stejně jako v minulých letech byl o něj velký zájem. Sál i vinárna Obecního domu 
byly zaplněny opravdu do posledního místečka. Díky mnoha sponzorům byla 
připravena bohatá soutěž o ceny, hrála osvědčená hudba TNT, pořadatelé v čele 
s Ing. Petrem Baránkem byli bezchybní. Ples zahájil farář ludgeřovické farnosti Mgr. 
Václav Koloničný, přivítal všechny účastníky, mezi nimi starosty Ludgeřovic a 
Markvartovic Mgr. Daniela Havlíka a Ing. Pavla Myslivce, místostarostku Ludgeřovic 
Ing. Alenu Janošovou, ředitele Charity Hlučín Pavla Sobola, Ing. Petra Kudelu z TV 
NOE. 
Zábava byla od samého začátku v plném proudu, velmi pilně se tancovalo. 
Předtančení předvedl pár Miroslav Fridrich a Hedvika Fridrichová, držitelé třídy B 
standardních tanců, reprezentanti Dance studia Ostrava. Velmi se líbili, měli úspěch.  
V 21.30 začaly servírky z místní restaurace roznášet večeře, kolem 23. hodiny ještě 
vystoupila skupina „Saltatores Dance Company“ pod vedením MgA. Kláry Krejčířové 
z Ludgeřovic, už známá z letošního obecního plesu, která převedla i kankán. 
Byl to velice příjemný bál. 
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XIII. Reprezentační ples firmy HP trend 
Konal se v prostorách Obecního domu Ludgeřovice 2.2.2018. Účastníci zcela zaplnili 
sál i vinárnu. Ples zahájil generální ředitel firmy Arnošt Gregořica. K tanci a poslechu 
hrála hudební skupina MIX Boskovice, v „pekle“ ještě hráli dva muzikanti (housle a 
harmonika). V průběhu plesu se v restauraci pana Myslivce podávaly dvě večeře, 
jedna po půl deváté, druhá po půlnoci. Nápoje se prodávaly v „pekle“, v restauraci, 
nebo přímo obsluhou u stolů. Nechyběla velká soutěž o ceny. Doprovodný program 
obstarala na začátku Taneční skupina FATIMA, ta s úspěchem předvedla velmi 
rychlé a dynamické vystoupení s použitím zvláštních trampolín. Ve 22 hodin pak 
k tanci i poslechu zazpívala známá herečka a zpěvačka Yvetta Blanarovičová např. 
své árie z muzikálů. Moc se líbila. 
Účastníci se výborně bavili. Byl to dobře připravený noblesní bál. 
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Párty ples pro mladé 3.2.2018 
Konal se v Obecním domě, pořádala skupina mladíků z Ludgeřovic. Ti vše pečlivě 
připravili, před vchodem do sálu kontrolovali příchozí, zda nepřináší něco nedobrého. 
Návštěvníků přišlo hodně, sál byl úplně plný. Všichni byli slušně oblečeni, i když 
často ne zrovna v plesovém. Hrál diskžokej Aleš Retek, chvíli také zpíval mladý muž 
z Hlučína. Ve vinárně měli bufet, v němž obsluhovali rodiče pořadatelů. Nechyběla 
ani soutěž o ceny. V sále bylo hodně veselo, pilně se tancovalo, zpívalo, všichni se 
výborně bavili. Prostě pěkný ples pro mladé. 
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Večírek Klubu důchodců Ludgeřovice 
Konal se v prostorách Obecního domu 10.2.2018 od sedmnácti hodin. Mezi 
účastníky byli vedle členů klubu také ti, které členové pozvali, mezi nimi i hosté 
z klubů sousedních. Večírek zahájila předsedkyně klubu Mgr. Anežka Robenková. 
Hrála vrablovecké skupina ARENA. Svépomocí si členové klubu připravili bohatý 
bufet a soutěž o velký počet zajímavých cen.  
Velmi se líbilo hezké předtančení mladé dvojice David a Lucka, vedené trenérkou 
Petrou Faulovou, z klubu LR COSMETIC Dance Team Ostrava. Předvedli 
latinskoamerické i standardní tance. Po jejich vystoupení se účastníci večírku pustili 
do tance a pilně se tancovalo až asi do půlnoci.  
Byl to výborem klubu dobře připravený večírek, všichni přítomní zde zapomněli na 
své seniorské neduhy a dobře se bavili.  
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Dětský maškarní ples SRPDŠ 
Konal se v prostorách Obecního domu 11.2.2018. Pořadatelé připravili pro děti i pro 
jejich rodiče a prarodiče zajímavý program, který si všichni užívali. Děti především 
bavila veselá klaunice, rodiče a prarodiče pak zejména sledování radostného výskání 
a skotačení svých potomků. Nechyběla soutěž o zajímavé ceny, fungoval dobře 
zásobený svépomocný bufet. Velký zájem byl i o malování na obličej. 
Podívat se přišli i starosta obce Mgr. Daniel Havlík a ředitel ludgeřovické základní a 
mateřské školy Mgr. Karel Moric. Bylo to pro celé rodiny velice příjemné nedělní 
odpoledne. 
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Hasičský bál  
Konal se v prostorách Obecního domu 17.2.2018. Účastníků plesu bylo hodně, plný 
byl sál i vinárna. Celý ples dobře připravili mladí členové sboru ludgeřovických 
dobrovolných hasičů. Členové nad 60 let věku už zcela chyběli. Přijeli i hosté 
z družebních hasičských sborů z Turzyczky (Polsko) a Liptovské Kokavy 
(Slovensko). Přítomen byl i starosta obce Mgr. Daniel Havlík. K tanci i poslechu hrálo 
půvabné dívčí trio La Nanita. Hezké předtančení předvedly dva mladé taneční páry 
z Dance studia Ostrava. 
Díky sponzorům nechyběla soutěž o zajímavé ceny. Fungovaly dva dobře zásobené 
svépomocné bufety ve vinárně a v „pekle“. Nálada byla výborná, byl to příjemný bál.  
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Ples TJ Ludgeřovice 3.3.2018 
O ples byl velký zájem, plný byl sál i vinárna. Hrála výborná hudba Šantar z Ostravy, 
která už má za sebou 20 let působení nejen v republice, ale i v celé řadě zemí 
v Evropě a ve světě. Fungovaly čtyři svépomocné bufety a to ve vinárně v „pekle“, 
dva na servírovacích vozících po sále. Večeři zajišťovala restaurace pana Myslivce. 
Díky sponzorům byla připravena i bohatá soutěž o ceny.  
Ples zahájil předseda TJ Helmut Šafarčík. Přitom vzpomněl letošního životního 
jubilea obětavého předsedy fotbalového oddílu TJ pana Jiřího Vjačky (70 let) a 
vyhlásil pro něj sólo. Jubilant vyzval k tanci svou ženu Renatu, po chvíli se k tomuto 
páru přidal také předseda TJ se svou partnerkou.  
Hezké předtančení předvedl mladý pár Kája a Vilém z hlučínského tanečního klubu, 
kteří úspěšně soutěží a postupují k vyšším výkonnostním třídám v juniorské kategorii. 
Předvedli sérii standardních i latinskoamerických tanců, moc se líbili. 
Nálada v sále byla výborná, bylo příjemně veselo, pilně se tancovalo. Po 22. hodině 
se konalo na plesech TJ v posledních letech už tradiční vyhlášení nejlepšího 
fotbalisty TJ Ludgeřovice v minulé sezoně, tentokrát v sezoně 2017. Vyhlášen byl 
hráč mužstva Karel Klos. Ocenění mu předali a gratulovali předseda fotbalového 
oddílu Jiří Vjačka a předseda TJ Helmut Šafarčík. 
Kolem půlnoci proběhla hodně veselá soutěž přítomných dam v kopech na branku. 
Byl to zkušenými organizátory dobře připravený a vydařený bál. 
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Ochotníci z Těškovic hráli v Obecním domě veselou taškařici Habaďůra 
Ochotnický divadelní soubor Berani Těškovice už u nás úspěšně účinkoval 
několikrát. V sobotu 9.3.2017 přijel s nedávno nastudovanou veselohrou „Habaďůra, 
aneb nájemníci pana Swana“ anglického dramatika Michaela Cooneya. Je o člověku, 
který náhodou zjistil, že státní sociální systém je štědrý a dá se snadno zneužívat. 
Rozpoutal doslova orgie jeho zneužívání a to s využitím členů své rodiny, svých 
známých a přátel. Úspěšně přežil různé kontroly a revize. Aby toho nebylo málo, 
šéfové sociálního systému jej nakonec za „velmi dobré znalosti celého systému“ 
jmenovali do jeho vysoké řídicí funkce. 
Celé představení na bránice útočily hodně legrační situace jedna za druhou, 200 
přítomných diváků se výborně bavilo.  
Organizoval Klub důchodců Ludgeřovice ve spolupráci s obcí Ludgeřovice. O 
přestávce představení fungoval dobře zásobený svépomocný bufet, který diváci 
s povděkem využili. 
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19. zasedání zastupitelstva 
Konalo se v Obecním domě 14.3.2018. Přítomno bylo 12 zastupitelů, jejich jednání 
sledovalo 10 občanů obce. 
Před jednáním o bodech programu starosta obce Mgr. Daniel Havlík a místostarostka 
Ing Alena Janošová ocenili pana Tomáše Hrubého, držitele Zlaté medaile Prof. Mudr. 
Jana Janského za 40 bezplatných odběrů krve, a předali mu jako dary obce knihu a 
1000 Kč. 

 
 
Zastupitelstvo kromě jiného rozhodlo: 
- o vydání obecní vyhlášky 1/2018 o nočním klidu, 
- o prodeji 6 vysoutěžených obecních stavebních pozemků v lokalitě nad rybníky, 
- o vyhlášení IX. etapy veřejné soutěže o dalších 7 obecních stavebních pozemků 
v lokalitě nad rybníky, 
- o sloučení příspěvkových organizací ZŠ a MŠ Ludgeřovice a MŠ Ludgeřovice a to 
k 1.7.2018. 
Hlavními tématy závěrečné diskuse byly zejména tyto problémy: 
- Stále nejasné konečné řešení dopravy k budovanému novému nákupnímu centru 
v Ostravě Přívoze mezi řekou Odrou a Černým potokem, které může způsobit u 
mostu přes Odru dopravní zácpy.  
- Stav přípravných prací před zahájením stavebních prací na projektovaném centru 
obce na Menšíkové louce. Stavba může začít až po vybudování kruhového objezdu 
na křižovatce ulic Hlučínská a Markvartovická, jehož investorem je MS kraj. 
Společnost SEMPRONEMO s.r.o v současné době vyřizuje  potřebné dokumenty, tj. 
územní rozhodnutí a následně stavební povolení. 
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Klub důchodců Ludgeřovice přivítal jaro 
Čelenové klubu se k vítání sešli 13.4.2018 v sále Obecního domu. Na všech stolech 
měli kytice rozkvetlých forsytií, hrála jim vrablovecká skupina Aréna a svým veselým 
vystoupením je úspěšně přijeli pobavit známí Bolatičcí bobři. V sále bylo celý večer 
veselo, pilně se tancovalo, povídalo, také jedlo a pilo. Jaro bylo úspěšně přivítáno. 
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Velikonoční veselice v Obecním domě 
Konala se 14.4.2018, pořádali Farnost a skautské středisko Ludgeřovice. Program 
byl velice bohatý, postupně hrály tři hudby, nechyběly různé soutěže, večeře z místní 
restaurace, bohatý bufet, předtančení. Sál už byl ve 20 hodin zcela zaplněn. Mezi 
návštěvníky bylo jich dost, kteří svým oblečením a účesy připomínali hippie. Hrála se 
hudba řady žánrů, také džez první poloviny minulého století. Vládla veselá uvolněná 
nálada, byla to zajímavá a hodně pestrá veselice. 
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Z jarního plesu hnutí ANO 
Konal se v Obecním domě 21.4.2018. Ples zahájil předseda ludgeřovické skupiny 
hnutí ANO Ing. Ondřej Klučka spolu s poslancem parlamentu ČR za hnutí ANO Ing. 
Pavlem Juříčkem PhD a s členkou místní skupiny ANO paní Yvonou Ossovou. Sál 
byl návštěvníky (ve velké většině středního věku) zcela zaplněn, k tanci a poslechu 
výborně hrála kapela Proxima Orchestra, fungovalo několik bufetů včetně pojízdných, 
připravena byla velká soutěž o ceny. Na začátku své umění s úspěchem předvedly 
půvabné ludgeřovické mažoretky, po nich talentovaný velmi mladý taneční pár 
z tanečního klubu Hlučín, které uváděl pan Pavel Kramný, otec mladičkého 
tanečníka. Pak se ples rozběhl naplno, plesající pilně tancovali, dobře se bavili a 
využívali bufetů. Byl to vydařený bál. 
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Talkshow Zuzany Bubílkové v Obecním domě 10.5.2018 
Pořádala Obec Ludgeřovice, přišlo více než 150 posluchačů. 
Zuzanu Bubílkovou všichni známe. Už desítky let působí v rozhlase i televizi jako 
redaktorka, komentátorka, výrazná osobnost diskusních pořadů a rozhovorů 
s politiky. Je mistrem politické satiry. Osobně se zná s většinou českých politiků, zná 
jejich přednosti, slabá místa i charakterové vady, umí o nich s humorem a břitkou 
satirou povídat.  
Do Ludgeřovic Zuzanu Bubílkovou přivezl a po celé její talk show s ní spoluúčinkoval 
dlouholetý starosta obce Bolatice Herbert Pavera, kterého známe také jako kapitána 
„Bolatických bobrů“, pánů středního věku, kteří svými veselými vystoupeními baví na 
různých společenských akcích v řadě obcí Hlučínska. Ke konci talk show přibyl na 
jevišti a spoluúčinkoval i starosta naší obce Daniel Havlík. 
Posluchači se zájmem sledovali celé téměř dvouhodinové vystoupení plné břitkého 
humoru a politické satiry. Nechybělo ani veselé vyprávění o obyčejném životě a 
lidských slabostech. V Obecním domě bylo dvě hodiny slyšet salvy smíchu a častý 
potlesk. Talk show se prostě vydařila. 
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Den matek se skupinou Duo Aramis 12.5.2018 
Pořádala Obec Ludgeřovice v sále Obecního domu. Skupina Duo Aramis, známá 
z televizní stanice Šlágr, přilákala rekordní počet účastníků.  
Slavnost zahájila v 16 hodin matrikářka obce Vlasta Bortlíková. Děti z mateřské školy 
na ulici Hlučínská vedené svými učitelkami Šárkou Gajdovou a Yvonne Strháňovou 
vystoupily s milým pásmem básniček a písniček o maminkách. Duo Aramis pak 
začalo hrát, jeden na podiu hrál a zpíval, druhý na parketu povídal a zpíval. Hráli 
písničky ze širokého repertoáru skupiny, od lidovek po rock and rol. Jako 
profesionálové umí publikum bavit opravdu dobře. Brzy se parket zaplnil tančícími. 
Výborná zábava pokračovala až do večera. Návštěvníci odcházeli spokojeni kolem 
20. hodiny. 
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Retro zábava v Obecním domě 19.5.2018 
Je to už tradiční akce pořádaná SRPDŠ při Základní a mateřské škole Ludgeřovice. 
Účastníci jsou v neformálním retro oblečení, hraje se „disko“, nechybí světelné a 
kouřové efekty, prostě je to vzpomínání rodičů dětí na dobu, kdy na diskotéky sami 
chodili. Fungovaly bohatě zásobené svépomocné bufety, v nichž se na rozdíl od 
diskoték pro puberťáky prodával i alkohol. Byl to hezký veselý večer, účastníci si ho 
užili. 
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Setkání jubilantů 1.6.2018 
Tak jako každým rokem i letos pozval starosta obce všechny občany, kteří už měli 
nebo se letos dožívají 80 let, do Obecního domu, aby spolu pobyli, převzali gratulaci 
s přáním dobrého zdraví a malý dárek od obce. V Ludgeřovicích takových seniorů a 
seniorek žije 260, pozvání přijalo a do Obecního domu jich přišlo 88, někteří 
s doprovodem. Ty, kteří to potřebovali, přivezla obecní auta. Před vchodem je 
přivítala dechovka pana Ondruše, v předsálí se podepsali do pamětní knihy obce a 
šli se posadit do sálu ke slavnostně prostřeným stolům. Než se všichni sešli, 
zpříjemňovaly čekání hudbou studentky hlučínského gymnázia Terezie Kuchařová a 
Barbora Smolková. 
Krátké slavnostní proslovy pronesli starosta Daniel Havlík a místostarostka Alena 
Janošová. Nastala chvíle společného přípitku na zdraví. Děti z družiny ludgeřovické 
základní školy pak všechny pobavily svým vystoupením, které s nimi připravily p. 
Hana Slaná a p. Silvie Špetíková.  
Pak začali starosta a místostarostka přítomným jubilantům jednotlivě gratulovat a 
předávat květinu a malý dárek. Začali od těch nejmladších, kteří se osmdesátky 
dožívají letos, až po ty nejstarší. Letos byla nejstarší paní Hedvika Klapcová - 92 let. 
Následovala společná večeře, po ní dvě efektní vystoupení (fantom opery a kankán) 
taneční skupiny Saltatores Dance Company pod vedením Mgr. Kláry Krejčířové. 
Na konec přišlo na řadu povídání a vzpomínání. 
Celé setkání jubilantů připravily zaměstnankyně obce Vlasta Bortlíková a Lenka 
Jurečková, při samotné akci jim pomáhala zástupkyně ředitele základní školy 
Vladimíra Lišková. Jídlo a pití připravili a také servírovali studenti šilheřovické 
hotelové školy. 
Bylo to příjemné přátelské setkání jubilantů s vedením obce. 



72 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



73 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



74 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



75 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



76 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



77 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



78 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



79 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



80 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



81 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



82 
 

21. zasedání obecního zastupitelstva 13.6.2018 
Konalo se v sále Obecního domu, přítomno bylo 12 zastupitelů, jejich jednání 
sledovalo 7 občanů obce. 
Před zahájením jednání ocenili zastupitelé čtyřicetinásobného dárce krve pana 
Kamila Seidela. 
Program jednání měl 21 bodů, celý byl úspěšně projednán. Zastupitelé podle povahy 
projednávaného bodu návrh předložený starostou po krátké diskusi buď schválili, 
nebo rozhodli o něm, případně vzali na vědomí. 
Mezi jiným rozhodli o prodeji čtyř vysoutěžených obecních stavebních pozemků 
v lokalitě u rybníků. Rozhodli o sloučení Mateřské školy Ludgeřovice v ulici Hlučínská 
se Základní a mateřskou školou Ludgeřovice v ulici Markvartovická a schválili 
všechny k tomu potřebné dokumenty. Schválili závěrečnou zprávu o hospodaření 
obce, závěrečný účet obce a účetní uzávěrku obce, vše za rok 2017. Rozhodli o tom, 
že obecní zastupitelstvo bude v příštím volebním období, stejně jako dosud, 
devatenáctičlenné. 
Vzali na vědomí zprávu starosty o přípravách stavby centra obce na Menšíkové 
louce, které výrazně prodlužují komplikovaná jednání s mnoha účastníky 
připomínkových řízení pro územní rozhodnutí a stavební povolení. 
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Z 22. zasedání obecního zastupitelstva 
Konalo se 12.9.2018 v sále Obecního domu. Bylo to poslední zasedání v končícím 
volebním období. Na začátku bylo přítomno 12 zastupitelů. Před jednáním o 
plánovaném programu vykonala předepsaný slib zastupitele Yvona Ossová z hnutí 
ANO, která nahradila zastupitele Petra Čegana. Jmenovaný se stal tajemníkem 
Městského úřadu Hlučín a podle právních předpisů nemůže současně být 
zastupitelem. Po slibu Yvony Ossové bylo přítomno 13 zastupitelů, později přišel 
ještě jeden. Jednání sledovalo 10 občanů obce. 
Zastupitelé například schválili prodej posledních tří stavebních míst z připraveného 
bloku lokality u rybníků. Schválili úplné znění Zřizovací listiny příspěvkové organizace 
ZŠ a MŠ Ludgeřovice (po připojení mateřské školy Hlučínská), schválili závěrečný 
účet obce za rok 2017.  
Zastupitelstvo projednalo současný stav přípravy postupné výstavby centra obce na 
Menšíkové louce a v nejbližším okolí. Bude vydáno stavební povolení na stavbu 
kruhového objezdu na křižovatce ulic Hlučínská a Markvartovická, která je stavbou 
MS kraje. Stavební práce by měly být zahájeny ještě letos. Do jednání o stavbě 
centra obce nečekaně vstoupil hlučínský podnikatel Eduard Skaba, který začal 
prosazovat stavbu bytového domu na Menšíkové louce. K jeho návrhu nebyl přijat 
žádný závěr, záměrem se bude zabývat Komise pro výstavbu Rady obce. Podstatné 
však je, že se podařilo definitivně stabilizovat tvar a polohu kruhového objezdu, jehož 
realizace je pro celý projekt klíčová.     
Nakonec starosta Daniel Havlík poděkoval zastupitelům za jejich práci pro obec 
v končícím volebním období a popřál úspěchy v období příštím. 
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Jubilanti v Klubu důchodců Ludgeřovice 2018 
Klub pořádá každý podzim velké setkání členů v Obecním domě, aby společně 
gratulovali těm z nich, kteří se v příslušném roce dožívají půlkulatého a kulatého 
životního jubilea, letos se k tomu sešli 12. října v 16.00. Začali gratulačním proslovem 
a přípitkem skleničkou vína. Pak předstupovali jubilanti postupně po skupinách od 
těch nejstarších až po nejmladší, tj. šedesátníky. Členové výboru klubu jim každému 
zvlášť gratulovali, popřáli vše nejlepší a předali malé dárky. Nejstarší v sále byli 
pánové Jan Dočkal a Jiří Latka. Oba letos mají 85 let. Osmdesátníků bylo 6 (z toho 3 
muži), pětasedmdesátníků 9 (z toho 2 muži), sedmdesátníci byli 4 (z toho 1 muž), 
pětašedesátníků 7 (z toho 3 muži), šedesátnice byly 3.  
K tanci a poslechu hrála skupina ARÉNA z Vrablovce. První tanec pochopitelně patřil 
jubilantům. Přítomní také hojně využívali dobře zásobený svépomocný bufet. Hezky 
je pobavilo vystoupení taneční skupiny SALTATORES z Hlučína a to duetem 
z muzikálu Fantom opery a veselým kankánem. Někteří důchodci se pak snažili také 
o kankán, ovšem bez intenzívního tréningu přece jen úrovně skupiny SALTATORES 
dosáhnout nemohli. Všem pak chutnala připravená večeře. Zábava pokračovala 
tancem až asi do 22. hodiny. 
Celá akce byla výborem klubu velmi dobře připravená, za to jim patří velké 
poděkování. 
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Uspávání broučků 17.10.2018 
Oblíbenou akci pro nejmenší děti už řadu let pořádá mateřská škola v ulici Hlučínská. 
Konala se v sále Obecního domu, kde děti v podvečer výtečně bavil oblíbený klaun 
Hopsalín, coby čmelák, dováděním jako ze života broučků. Bylo to veselé, ale i 
poučné a hlavně děti si pořádně protáhly těla běháním, skákáním, tancováním, 
soutěžením, prostě dováděním. V sále bylo i hodně úplně malých dětí, které se ještě 
nemohly do dovádění s Hopsalínem zapojit přímo, vše ale nadšeně pozorovaly a už 
se těšily, že příště budou větší a také si zaskáčou. Rodiče své děti radostně 
pozorovali. Po setmění se přítomní seřadili před Obecním domem do průvodu 
s rozsvícenými lampionky a vydali se do areálu školky na zahradu tamní broučky na 
zimu uspat. Titěrná světélka lampionů však zanikala v záři veřejného osvětlení, 
fotografovat nemělo smysl. 
Byla to hezká a dobře organizovaná akce, zúčastnil se jí velký počet dětí i rodičů. 
Připravovali ji paní učitelky i rodiče žáčků školky. Patří jim velké poděkování. 
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Divadlo v Obecním domě 20.10.2018 
 
Hráli ochotníci DIOS PROPADLO VÁCLAVOVICE. Pořádal ČČK Vrablovec. 
Ochotníci z Václavovic už v naší obci hráli několikrát, tentokrát přijeli s pásmem 
humorných scének nazvaným „Bouchněte šampaňské aneb The Best of Propadlo“. 
Pásmo vytvořili u příležitosti 30 let trvání svého ochotnického spolku. Za tu dobu 
uvedli 20 her a pásem, které hráli na řadě míst MS kraje.  
Pásmo se skládá ze sedmi nejúspěšnějších scének z her, které Propadlo kdy hrálo. 
Nazvali je Honza tenistou, O Čechovi, Maryčka Magdonová, Takový pestrý den, 
V Benátkách, Optimistická rodinka, Pitbul. Jsou plné ironie, parodie a humoru. Diváci, 
škoda, že jich nepřišlo více, se výborně bavili.  
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Z ustavujícího zasedání obecního zastupitelstva po komunálních volbách 2018 
Konalo se 5.11.2018 v sále Obecního domu. Přítomno bylo všech 19 zvolených 
zastupitelů, jejich jednání sledovalo asi 10 občanů. Zasedání začalo státní hymnou. 
Zastupitelé pak do rukou dosavadního starosty vykonali předepsaný slib a převzali 
dokument o zvolení zastupitelem. Na pořadu zasedání byla především volba orgánů 
obce a to starosty, místostarosty, členů obecní rady, finanční komise a kontrolní 
komise. Volby řídila zastupiteli zvolená volební komise ve složení Mgr. Lubomír 
Bardaševský, MUDr. Martin Havlík, pan Pavel Paskuda. Volilo se zvednutím ruky. 
Starostou byl znovu zvolen Mgr. Daniel Havlík, místostarostkou Ing. Alena Janošová, 
zbývajícími třemi členy rady pak Ing. Petr Baránek, Mgr. Jakub Kolenko a paní 
Marcela Košáková. Pak byli zvoleni členové komisí, schváleno, že uvolněným 
členem zastupitelstva bude starosta, byly schváleny odměny neuvolněným členům 
zastupitelstva, místostarostce obce, členům rady obce, členům výborů zastupitelstva, 
členům komisí rady obce, kteří jsou neuvolněnými členy zastupitelstva obce a 
členům zvláštních orgánů obce (komise k projednávání přestupků a komise havarijní 
a povodňová). Schváleno, že příští zasedání zastupitelstva bude 12. prosince. Po 
krátké diskusi se zastupitelé ještě společně fotografovali. 
Starosta obce Mgr. Daniel Havlík byl zvolen v nepřetržité řadě po čtvrté, začal tak 
jako starosta 13. rok. 
Nejdéle působícím zastupitelem je Ing. Petr Baránek, který se stal zastupitelem 
v nepřetržité řadě už po osmé, začal tak jako zastupitel již 29. rok. 
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Starosta v Klubu důchodců Ludgeřovice 14.11.2018 
Na setkání členů klubu v Obecním domě starosta poděkoval za podporu 
v komunálních volbách a zevrubně popsal připravované a probíhající akce volebního 
programu k zvelebení obce. Odpověděl také na dotazy členů klubu týkající se např. 
parkování a bezpečnosti v obci. Bylo to užitečné setkání. 
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Mikuláš Klubu důchodců Ludgeřovice 7.12.2018 
 
Členové klubu zcela zaplnili sál Obecního domu. Čekání na Mikuláše jim 
zpříjemňovala hudba ARÉNA a hodně veselé vystoupení členů Klubu důchodců 
Vrablovec scénou „slepice a jejich kohout“ převzatou ze známého televizního 
provedení s mimem Jaroslavem Čejkou. Mikuláš a jeho doprovod pak všechny v sále 
obešli a rozdali dárky připravené výborem klubu, všichni pochopitelně dostali stejné. 
Byl to veselý Mikuláš, čerta nikdo nebral vážně. Večer pak ještě dlouho pokračoval 
večeří a tancem. 
Celá akce byla výborem klubu zkušeně připravená i provedená, vydařila se.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



103 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



104 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Předvánoční setkání zahrádkářů 8.12.2018 
 
Podle už dlouholeté tradice se sešli, aby zhodnotili letošní činnost a výsledky svého 
spolku a spolu přátelsky poseděli. Letos se setkali v salonku restaurace v Obecním 
domě. Přišli členové výboru spolku se svými životními partnery a dále nejaktivnější 
členové, kteří se účastnili brigád v areálu moštárny a v podzimní kampani 
zpracovávali v moštárně ovoce na mošt, celkem 34 osob. Všechny přivítal dlouholetý 
předseda Bruno Drobík, poděkoval těm, kteří pomohli udržet areál moštárny 
v dobrém stavu a pomohli zpracovat ovoce z letošní nadúrody v moštárně. Po jeho 
krátkém vystoupení servírky restaurace a členky spolku postupně podávaly kávu, 
koláče, víno, večeři. Vládla přátelská atmosféra, hodnotilo se, vzpomínalo, tak jak to 
na takovém setkání má být. Dost se mluvilo i o tom, že na jaře příštího roku bude na 
výroční členské schůzi volen nový předseda a všichni členové výboru spolku. Při 
volbě dojde pravděpodobně k významnému omlazení, protože dost členů 
současného vedení už má přes 80 let věku. Také se spolu fotografovali ti, kteří se 
spolu snaží místní spolek zahrádkářů řídit (zleva Jan Machala, Kamil Bunček, Bruno 
Drobík, Adolf Vjačka). Také se fotografovali ti, kteří pracovali v letošní moštovací 
kampani a vylisovali pře 5 tisíc litrů moštu z 11 tun jablek (zleva Vilém Kovář, Pavel 
Kubina, Jossef Fuss, Josef Važík, Oto Návrat). 
Setkání se vydařilo, trvalo asi 6 hodin, všichni odcházeli spokojení. 
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Z 2. zasedání obecního zastupitelstva 12.12.2018 
 
Konalo se v sále Obecního domu, přítomno bylo 18 zastupitelů, jejich jednání 
sledovali 3 občané obce. Zastupitelé zejména projednali a schválili rozpočet obce na 
příští rok. Schválili název nové ulice v lokalitě nad rybníky, která vede mezi novými 
stavebními pozemky od ulice Vrablovecká směrem k rybníkům. Zatím je postavená a 
kolaudována její část ke spodnímu konci současných stavebních pozemků. Při 
vytýčení stavebních pozemků v další etapě se počítá se zakružováním nové ulice 
zpět k ulici Vrablovecká. Nová ulice tak bude z pohledu od Ludgeřovic začínat před 
kapličkou (kulturní památkou) a končit za kapličkou. Ulici zastupitelé proto 
pojmenovali „U kapličky“. 
Celkem měl program zasedání 16 bodů, které zastupitelé v rychlém sledu projednali. 
Krátká byla i závěrečná diskuze zastupitelů a občanů, takže starosta mohl zasedání 
po půldruhé hodině ukončit. Poděkoval přítomným za provedenou práci pro obec a 
popřál hezké prožití vánočních svátků a úspěšné vykročení do roku 2019. 
Zastupitelům předal jako dárek obce vánoční hvězdy. 
 



108 
 

 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vzpěračská exhibice v Obecním domě 14.12.2018 
 
Byl to už 5. ročník této exhibice. Pořadateli byli Sportovní klub vzpěračů Ludgeřovice 
a Obec Ludgeřovice. Příprava této akce je náročná. Je zejména nutné přivést značné 
množství těžkého materiálu a sestavit odolnou ochrannou podlahu v místě vzpírání, 
aby dopady těžkých vzpěračských závaží nezničily podlahu v sále. Akce se také 
neobejde bez příspěvků sponzorů. Vše obětavě zařídili a vykonali členové místního 
vzpěračského oddílu v čele s předsedou Oldřichem Tchurzem.   
Předvést své umění přijeli vzpěrači z oddílů z Bohumína, Třince, Ostravy, Havířova, 
Horní Suché a Ludgeřovic. Podívat se přijeli i vzpěračští veteráni. Diváků bylo 
tentokrát dost, Mezi nimi i starosta Ludgeřovic Daniel Havlík a místostarostka Alena 
Janošová. 
Nejdříve se předvedl početný vzpěračský dorost, ve druhé části ženy a muži. Od 15 
hodin až do pozdního večera dopadalo na vzpěračské podium jedno těžké 
vzpěračské břemeno za druhým, byly i překonávány osobní rekordy. Prostě zajímavá 
mnohahodinová exhibice. (fota soutěže mužů T. Kudeljnjak) 
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Vjačka 


